
Månadsmöte i augusti 
 

”Sommaren är kort” står det i sången, och redan nu är lättjans tid förbi både för 

skolbarn och pensionärer, och det är hög tid att kasta sig in i höstens alla aktivi-

teter. SPF Håbos första höstmöte ägde rum på ”Skeppet” den 28 augusti med ett 

gediget program för ca 90 deltagare. 

 

Ordförande Lars-Erik Öman öppnade mötet och 

passade på att tacka alla de som jobbar med ar-

rangemanget med planering, servering, städning 

och återställning av lokalen. Nya medlemmar pre-

senterades och Lars-Erik informerade om kom-

mande evenemang, PUB-kväll den 18 september och 

den traditionella SPF-dagen den 24 september i 

Bålsta Centrum. 

  



Föreningens uppdrag är inte bara att underhålla och aktivera medlemmarna. En 

viktig uppgift är att, gentemot politiker och myndigheter, driva äldre medborga-

res rättmätiga krav på vettiga bostäder, god hälso- och sjukvård, äldrevård och 

inte minst stöd och hjälp till anhöriga till svårt sjuka. 

 

Leif Sjöborg berättade vad som hänt på Håbos bostadsmarknad de senaste fyra 

åren. Kommunen har färdigställt 58 lägenheter, men nu finns det storstilade pla-

ner för att bygga nytt, framför allt i Centrum. Gun-Britt Renefalk och Yvonne 

Lindström berättade om verksamheten i det Kommunala Pensionärsrådet (KPR) 

och Landstingets Pensionärsråd (LPR). Senast hade de varit på ett möte med 

Landstinget den 21 augusti. Landstingspolitikerna var inte särskilt intresserade 

av att svara på frågor men berättade gärna vad de uträttat under valperioden. 

Emellertid nämndes knappt Håbo. Frågan om Äldrevårdscentraler med kompe-

tenta geriatriker är på utredningsstadiet i Uppsala. De finns dock i full verksam-

het inom andra landsting. I vår kommun måste anhörigvården förstärkas, och för 

närvarande finns det alltför få avlastningsplatser där man, t.ex. kan ta in en svårt 

sjuk patient några veckor för att avlasta anhöriga. Olle Atling från marknads-

kommittén berättade om föreningens kontakter med politikerna i de olika parti-

erna i Håbo före valet. Föreningens frågor och partiernas svar fanns ju i förra 

numret av tidningen.                                                             



Göran Eriksson berättade om kommunens nya cykelstra-

tegi med utbyggda cykelvägar och försök att skapa in-

tresse och engagemang för cykling. 

Rosa Babec flaggade för studiecirkel om läkemedel: ”Må 

bra med eller utan läkemedel”. Håbo ligger högt i läke-

medelskonsumtion och det är viktigt att äldre personer 

får riktig medicinering. 

 

Därefter gick ordet (ljudet) över till ”The Bobos” tremannaband från Uppsala.  

Bobo Andersson med 

gitarr, Marit Ny-

ström, sång och Erik 

Nyström på piano och 

gitarr samt en trum-

maskin.  De unga mu-

sikanterna spelade 

fin 50-talsmusik, ele-

gant och med mycket 

bra sång. Lite Elvis, 

vår ungdoms schla-

gers, några svenska 

låtar och lite country 

i väl avvägda doser.  

I framförandet ingick även en knepig frågesport.  

Det blev kaffe och lotteridragning och så småningom släpptes magikern Ola Lin-

dquist upp på scenen. Bollar försvann och kom tillbaka, repet Einar klipptes av och 

reparerades och ett ganska komplicerat korttrick utfördes bland annat.  

Artisterna avtackades för en förnämlig föreställning med applåder och blommor 

och därmed var mötet slut och nöjda deltagare kunde gå ut i den soliga sensom-

mardagen. 
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